

Translation Management Services

Reviewed by: CS/GI/ES
 For Client: Preval
 Date assigned: 1/2/13

Client Job No/PO No:
 Delivery Date: 1/14/13

TMS Job#1212010
 Contact: Eileen Giuffre
 Page 1 of 2

ENGLISH	FRENCH <i>(For easy cut and paste into your layouts, use your cursor as an arrow to highlight the entire cell. Then, while holding shift, press the back arrow to highlight just the text desired.)</i>
268_PowerUnit.ai	
ATOMIZES UP TO 16 OZ This package includes a Power Unit and a diptube.	ATOMISE JUSQU'À 473 ML Ce paquet inclut une unité d'alimentation et un tube plongeur.
5 STEP QUICK START <ol style="list-style-type: none"> 1. Insert the diptube into the bottom of the Power Unit. 2. Remove bottom strainer prior to spraying any thick paint(s) or coating(s). 3. Test spray Power Unit by using water or solvents prior to spraying intended application(s). 4. Attach Power Unit to the Preval Product Container (not included). Don't shake. 5. Spray. Allow sufficient time for paint or liquid to pull up the diptube. 	DÉMARRAGE RAPIDE EN 5 ÉTAPES <ol style="list-style-type: none"> 1. Insérez le tube plongeur dans le fond de l'unité d'alimentation. 2. Retirez le tamis inférieur avant de pulvériser toute peinture ou revêtement épais. 3. Testez l'unité d'alimentation de pulvérisation en utilisant de l'eau ou des solvants avant de pulvériser les applications prévues. 4. Attachez l'unité d'alimentation au contenant de produit Preval (non inclus). Ne secouez pas. 5. Pulvérissez. Prévoyez suffisamment de temps pour que la peinture ou le liquide monte dans le tube plongeur.
MANUFACTURED IN THE USA	FABRIQUÉ AUX É.-U.
REPLACEMENT POWER UNIT THIS REPLACEMENT POWER UNIT IS DESIGNED TO REPLACE THE POWER UNIT IN YOUR PREVAL SPRAY SYSTEM.	UNITÉ D'ALIMENTATION DE RECHANGE CETTE UNITÉ D'ALIMENTATION DE RECHANGE EST CONÇUE POUR REMPLACER L'UNITÉ D'ALIMENTATION DE VOTRE SYSTÈME DE PULVÉRISATION PREVAL.
WARNING! FLAMMABLE. Contents Under Pressure. Deliberate or intentional misuse by inhaling vapors may be harmful or fatal. Do not puncture or	AVERTISSEMENT! INFLAMMABLE. Le contenu est sous pression. Tout mauvais usage délibéré ou intentionnel en inhalant les vapeurs peut être dangereux ou

Translation Management Services

Reviewed by: CS/GI/ES
For Client: Preval
Date assigned: 1/2/13

Client Job No/PO No:
Delivery Date: 1/14/13

TMS Job#1212010
Contact: Eileen Giuffre
Page 2 of 2

incinerate container. Do not expose to heat, sparks or open flame or store at temperature in excess of 120° F (49° C). This is not a toy. Keep out of reach of children. Do not use with foods, pharmaceuticals or personal products.	mortel. Ne percez ou n'incinerez pas le contenant. N'exposez pas à la chaleur, aux étincelles ou aux flammes nues et ne rangez pas à des températures dépassant 49 °C. Ceci n'est pas un jouet. Gardez hors de portée des enfants. N'utilisez pas avec des aliments, des produits pharmaceutiques ou personnels.
WARNING! FLAMMABLE. CONTENTS UNDER PRESSURE. Read carefully precautions on side panels. NET WT 1.94 OZ (55g)	AVERTISSEMENT ! INFLAMMABLE. CONTENU SOUS PRESSION. Lisez attentivement les précautions sur les côtés de l'emballage. POIDS NET 55 g